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Protokoll styrelsemöte 2024-01-08 

NUMMER: 11 
Styrelsemöte 2024-01-08 
Plats: Härnösands ridklubb  
Tid: kl. 18:00-20:00 
 
Närvarande: Marie Häggström (via Teams), Andreas Hoff, Pelle Häggström, Caroline Frank, 
Marie-Louise Lunneborg, Charlotte Norén, och Erika Vesterholm. 
 
Ungdomssektionen: ej närvarande 
 
Personalrepresentant: Michaela Lunneborg 
 
Frånvarande: Carola Pålsson, Lillemor Andersson 
 
§1 Mötet öppnas 
 Andreas Hoff öppnar mötet. 
 
§2 Val av justerare 
 Pelle Häggström 
  
 
§3 Föregående protokoll  
 Läggs till handlingarna 
 
§4  Info från personalen (I) 

 Inget nytt gällande operation för en av hästarna. Har några hästar på vila som har 
skador/sjukdom. Brukshundsklubben har inkommit med önskan om att hyra anläggningen. 
Caroline Frank och Michaela Lunneborg får i uppdrag att ta fram ett skäligt pris för att erbjuda 
dem att hyra anläggningen under en dag. Ett äldreboende som meddelat önskemål om att få 
komma och besöka hästarna. Michaela Lunneborg tar med en sammanställning av enkäten som 
skickades ut till nästa möte. 29 januari är det fortbildning här på arenan för ridlärare. 

  

§5 Info från ordförande (I). 

 Styrelsen kommer att se över RS och upplägget av den. Förtydligande av befattningsbeskrivning 
för ridskolechef är nu klart och det ligger i styrelsens Teams.  

   

§6  Verksamhetsplan 
Styrelsen beslutar att anta verksamhetsplanen i sin helhet. 
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§7 Info från kassör (I) 

 Bokslut 2023. De förändringar vi gjort vad gäller antal hästar, skåphyror, personalkostnader osv 
har gett positiv effekt på bokslutet. Men vi har fortfarande en framtid där vi behöver vara 
medvetna om att vår ekonomi nu är mer sårbar.  

 

§8  Arbetsgrupper – rapporterar nuläge (I) 
 

a. Sponsorgruppen 
Gruppen har tagit fram ett dokument där det framgår vilka aktiviteter som är planerade 
inför 2024. Benämningen ska vara ett partnerskap istället för sponsorskap.  
 
Styrelsen beslutar att höja priset för skyltar till 3 500 kr/år och det första året tillkommer 
tillverkningskostnaden. 
 

b. Tävlingssektionen 
Tävlingssektionen har inkommit med sin budget för 2024 och den ligger i styrelsens Teams. 
De har önskemål om investeringar och dessa tar vi beslut om på nästa styrelsemöte 
(februari-2024). Arbetet med Outdoor Jumping Tour pågår. Marie-Louise Lunneborg har 
haft möte gällande träningskostnader. Marie-Louise Lunneborg tar fram ett förslag på 
kostnaderna och förslaget skickas per mail till styrelsen som godkänner via mail.  
 
Styrelsen beslutar att tacka ja till Sugar cup i fälttävlan i sommar.  
 

c. Kommunikationsgruppen 
       Ingen ny information. 

 
d. Utestall/permanenta boxar 
e. Ingen ny information. 

 
f. Medlemsgrupp 

Johanna Norberg är ny medlem i gruppen.  
 

g. Personalutskott 
Rekryteringsprocessen går vidare.  

 
h. USEK 
i. Ingen ny information. 

 
 
 

§9 Förslag om skriven information till medlemmar: djurvälfärd   (I/D) 
 Styrelsen beslutar att lägga ut informationen på hemsidan med föreslagna ändringar. Delas 
 även på sociala medier.  
 
  
§9 Övriga frågor 
 Caroline Frank väljer att kliva av som ordförande för Mittsvenska Ridsportförbundet, men 
 fortsätter sitt engagemang för Härnösands Ridklubb 2024. 
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§10 Mötet avslutas 
 Andreas Hoff avslutar mötet.  
  
 I – Information    B- Beslutspunkt 
 D-Diskussion 

 

Andreas Hoff      Erika Vesterholm 

    
Andreas Hoff (mötesordförande)   Erika Vesterholm (mötessekreterare) 

 

Pelle Häggström 
 Pelle Häggström (justerare)  


